

Black Diamond 75 说明书 副本

产品名称：

Black Diamond 75

重量：

打字角度：

7度

LED 数量：

81 颗轴底灯，高配版含两组共 8 颗 LED 前灯

定位板固定方式：

Leaf-Spring 板簧结构

驱动：

自驱，全键无冲

键位/灯效自定义：

Windows PC、Mac、Web端可自定义

轴固定方式：

热插拔

三模连接：

三模（BLE 5.1、2.4G、有线连接），BLE 5.1、USB 有线连接可自动切换

2.4G 模式下配合 xx 轴，可达到 2ms 内无线延迟

Caps Lock 提示灯：

提示灯位于数字 6 与 7 之间

电池：

锂聚合物 5000mAh（典型值）

Qi 无线充电（仅高配版适用）

无线充电功率 5W，电池电量低于 85% 时，开启无线充电，100% 时关闭

LED 颜色：

256 色

整机最大功耗：



3W（高配版）

2.8W（标准版）

附件清单：

键盘本体 x 1

81 颗键轴

卫星轴共 4 组（2U*3，6.25U*1）

配套键帽一套

2.4G 接收器

USB-A to USB-C 数据线

快捷键：

1、开关机：

长按 Fn + Esc 3秒

2、恢复出厂设置

Fn + R 长按 5 秒

3、多媒体组合键：

Fn + F1 静音

Fn + F2 减小音量

Fn + F3 增大音量

Fn + F4 上一首

Fn + F5 下一首

Fn + F6 播放/暂停

4、LED/PCB 控制组合键：

Fn + 【 开启/关闭前灯灯效（仅适用于高配版）

Fn + 】 开启/关闭轴底灯效

Fn+F11 轴底灯效切换

Fn + = 增加轴底灯亮度

Fn + - 降低轴底灯亮度

Fn + F12 切换前灯灯效（仅适用于高配版）

Fn + ↑ 提升前灯亮度（仅适用于高配版）

Fn + ↓ 降低前灯亮度（仅适用于高配版）

Fn + ← 前灯灯效速度加快（仅适用于高配）

Fn + → 前灯灯效速度减慢（仅适用于高配）

5、无线连接

Fn + 1：蓝牙模式下连接设备 1，长按 3 秒，直到数字“1”键和下方前灯*为白色呼吸灯效，配对成功后转为蓝色快速闪烁灯效，共持续 6 秒；连接失败，则“1”键位和前灯红色灯效常亮 3 秒。

Fn + 2：蓝牙模式下连接设备 2，长按 3 秒，直到数字“2”键和下方前灯为白色呼吸灯效，配对成功后转为蓝色快速闪烁灯效，共持续 6 秒；连接失败，则“2”键位和前灯红色灯效常亮 3 秒。

Fn + 3：蓝牙模式下连接设备 3，长按 3 秒，直到数字“3”键和下方前灯为白色呼吸灯效，配对成功后转为蓝色快速闪烁灯效，共持续 6 秒；连接失败，则“3”键位和前灯红色灯效常亮 3 秒。

Fn + 4：确认在电脑端插入 2.4G 接收器后，长按 Fn+4 三秒，直到数字“4”和下方前灯为白色呼吸灯效，配对成功后转为蓝色快速闪烁灯效，共持续 6 秒；连接失败，则“4”键位和前灯红色灯效常亮 3 秒。

*前灯灯效仅适用于高配版

6、切换连接设备

Fn + 1/2/3/4 可在不同设备中切换，切换过程中，对应数字键和前灯*均白色常亮，切换成功，则对应数字键前灯绿色灯效常亮，持续 3 秒后恢复轴底灯效；如果切换失败，则对应数字键和前灯显示红色灯效，常亮 5 秒后，恢复之前轴底灯显示模式。

*前灯灯效仅适用于高配版

7、电量显示开关：

Fn+P：

100% 电量：数字键 1-0 轴底灯绿色全亮，持续 3 秒

90% 电量：数字键 1-9 轴底灯绿色全亮，持续 3 秒

80% 电量：数字键 1-8 轴底灯绿色全亮，持续 3 秒

70% 电量：数字键 1-7 轴底灯黄绿色全亮，持续 3 秒

60% 电量：数字键 1-6 轴底灯黄绿色全亮，持续 3 秒

50% 电量：数字键 1-5 轴底灯黄绿色全亮，持续 3 秒

40% 电量：数字键 1-4 轴底灯橙色全亮，持续 3 秒

30% 电量：数字键 1-3 轴底灯橙色全亮，持续 3 秒

20% 电量：数字键 1-2 轴底灯红色闪烁，持续 3 秒

10% 电量：数字键 1 轴底灯红色快速闪烁，持续 3 秒

10% 以下电量：数字键 1-0 轴底灯红色快速闪烁，持续 3 秒

5% 以下电量：数字键 1-0 轴底灯红色呈慢速闪烁，持续 5 秒，该提示每 5 分钟出现一次

充电提示：

数字键 1-0 轴底灯闪烁绿色灯效 5 次，其余轴底灯熄灭

售后服务条款：

尊敬的用户，感谢您对怒喵的信任和支持。为了保护您的合法权益，更好地服务于您，怒喵将严格按照中国消费者权益保护法等相关法律法规，为您提供优质的售后服务。

一、退货、换货政策

① 七天无理由退货

自签收之日起7日内（包含7日），若产品的主机出现非人为损坏的性能故障，可以按购买价格一次退清货款。

② 十五天免费换货

自签收之日起第8日至 15 日（包含15日）内，若产品的主机出现非人为损坏的性能故障，可以更换同型号同规格的产品整机。如同型号同规格的产品无库存，可以申请退货。

二、保修政策

主机自用户签收之日起，保修期为1年；配件自用户签收之日起，保修期为3个月；包装及赠品无保修期。

在保修期内，若产品的主机出现非人为损坏的性能故障，可以享受免费维修服务。

以下情况不属于保修范围：

- 1、超出规定的保修期限的；
- 2、非怒喵官方或授权平台产生交易的；
如：二手平台转单。
- 3、产品自然使用后外观变化，但对产品的使用及功能无影响的；
如：生锈、表面自然磨损、逐步老化、变色、使用痕迹、鼠标垫等织物摩擦后磨毛等。
- 4、任何未经怒喵授权许可的改装、拆卸、维修造成损坏的；
- 5、意外因素或人为行为导致产品损坏的；
如：进液、摔损、输入不合适电压、过度挤压、主板变形等。
- 6、未按使用说明书要求安装、使用、维护、保管导致产品故障或损坏的；
- 7、由于不可抗因素而造成故障或损坏的；
如：火灾、地震、水灾等。
- 8、退换货、保修返回怒喵途中由于运输、装卸而导致损坏或产品遗失的；
- 9、无法提供相应的购买凭证的。

三、退换货及送修指引

退换货或送修前，请先核对如下内容是否准备齐全：

	A	B	C	D	E
1	保修服务	主机、配件齐全	包装完整无损	发票（若有）	赠品（若有）
2	退货	√	√	√	√
3	换货	√	√		
4	维修	√			

然后请登陆怒喵官网或怒喵授权的第三方销售平台联系在线客服，客服将会协助和指引你完成相应的保修服务。

四、其他声明

上述各条款仅适用于在中国大陆地区（中国香港、澳门、台湾地区除外）销售的怒喵键盘产品及随机配件。

怒喵科技有限公司享有对以上条款的最终解释权以及修订权。

英文版

Product Name:

Black Diamond 75

Weight:

Typing Angle:

7°

LED Lighting:

81 in-switch LEDs, high-end version includes additional dual front lighting with 8 LEDs each

Mounting Method:

Leaf spring mount

Drivers:

No additional drivers required, supports N-key rollover

Layout/Lighting Configuration:

Configurable on Windows/macOS and online

Switch Mounting Style:

Hot-swappable

Tri-Mode Connectivity:

Tri-Mode (BLE 5.1, 2.4G, wired), BLE 5.1, USB wired with automatic switching

2.4G in combination with xxx can achieve a wireless latency of 2ms

Caps Lock Indicator:

Indicator light is located between numbers 6 and 7

Battery:

Lithium polymer 5000mAh (typical)

Qi Wireless Charging (High-End Version Only):

Wireless charging 5W, starts charging automatically when battery power drops below 85% and stops at 100%

LED Colors:

256 colors

Maximum Power Consumption:

3W (high-end version)

2.8W (standard version)

Packaging Contents:

Keyboard body *1

Switches *81

Stabilizers *4 (2U*3, 6.25U*1)

Keycap set *1

2.4G receiver *1

USB cable (Type-A to Type-C) *1

Shortcut Keys:

1. Turn device on/off

Long press Fn + Esc for 3s

2. Factory reset

Long press Fn + R for 5s

3. Media combos

Fn + F1 Mute

Fn + F2 Volume down

Fn + F3 Volume up

Fn + F4 Previous track

Fn + F5 Next track

Fn + F6 Play/pause

4. LED/PCB control combos

Fn + [Enable/disable front lighting (high-end version only)

Fn +] Enable/disable in-switch LEDs

Fn + F11 Switch between in-switch lighting effects

Fn + = Increase in-switch LED brightness

Fn + - Decrease in-switch LED brightness

Fn + F12 Switch between front lighting effects (high-end version only)

Fn + ↑ Increase front lighting brightness (high-end version only)

Fn + ↓ Decrease front lighting brightness (high-end version only)

Fn + ← Increase front lighting effect speed (high-end version only)

Fn + → Decrease front lighting effect speed (high-end version only)

5. Wireless connection

Fn + 1: To connect to Bluetooth device 1, long press for 3s until number 1 and the front lighting* blink white. The corresponding indicators will quickly flash blue for 6s to indicate successful pairing. If pairing was unsuccessful, the indicators will light up red for 3s.

Fn + 2: To connect to Bluetooth device 2, long press for 3s until number 2 and the front lighting* blink white. The corresponding indicators will quickly flash blue for 6s to indicate successful pairing. If pairing was unsuccessful, the indicators will light up red for 3s.

Fn + 3: To connect to Bluetooth device 3, long press for 3s until number 3 and the front lighting* blink white. The corresponding indicators will quickly flash blue for 6s to indicate successful pairing. If pairing was unsuccessful, the indicators will light up red for 3s.

Fn + 4: After inserting the 2.4G receiver into the computer, long press Fn + 4 for 3s until number 4 and the front lighting* blink white. The corresponding indicators will quickly flash blue for 6s to indicate successful pairing. If pairing was unsuccessful, the indicators will light up red for 3s.

*Front lighting is only available on the high-end version

6. Switching devices

Fn + 1/2/3/4 can be used to switch devices. The corresponding number (1/2/3/4) and front lighting* light up white for 3s and then return to their original lighting effect if switching was successful. If switching was unsuccessful, the corresponding indicators light up red for 5s and then return to their original lighting effect.

*Front lighting is only available on the high-end version

7. Battery level indicator

Fn+P:

Battery 100%: the numbers 1-0 light up green for 3s

Battery 90%: the numbers 1-9 light up green for 3s

Battery 80%: the numbers 1-8 light up green for 3s

Battery 70%: the numbers 1-7 light up yellow-green for 3s

Battery 60%: the numbers 1-6 light up yellow-green for 3s

Battery 50%: the numbers 1-5 light up yellow-green for 3s

Battery 40%: the numbers 1-4 light up orange for 3s

Battery 30%: the numbers 1-3 light up orange for 3s

Battery 20%: the numbers 1-2 flash red for 3s

Battery 10%: number 1 quickly flashes red for 3s

Battery below 10%: the numbers 1-0 quickly flash red for 3s

Battery below 5%: the numbers 1-0 slowly flash red for 5s, repeated every 5 minutes

Charging indicator

The numbers 1-0 flash green for 5s, other in-switch LEDs are disabled

FCC Compliance Statement

This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subjected to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void your authority to operate the equipment.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this

equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Aftersales Service:

1. Return & refund policy

The following terms apply to regions outside of mainland of China.

Our policy lasts 72 hours for general items. If the time is due, unfortunately we can't offer you a refund or exchange.

There are certain situations where we can't offer you a refund or exchange:

- 72 hours have gone by since you received the item.
- Any item not in its original condition, is damaged or missing parts for reasons not due to our error.
- Dislike due to personal preferences.

1. If you need to refund or exchange, please click Contact Us on the bottom of our website and leave your message. We will contact you within 3 working days.

2. To be eligible for a return, your item must be unused and in the same condition that you received it. It must also be in the original packaging. Any missing parts will delay the refund or cause partial refunds.

3. You will be refunded after we receive the returned product and check it. Once your return is received and inspected, we will send you an email to notify you that we have received your returned item. Then your refund will be processed, and a credit will automatically be applied to your credit card or original method of payment, within 7 business days.

4. If there is insufficient stock of exchanging products, we will inform you about the specific treatment.

5. Please contact us first if you want a refund or exchange. We will not accept returns or exchanges if you haven't contacted us in advance.

6. After-sales service: support@angrymiao.com

2. Disclaimer

1. For related products purchased through non-official channels, we do not provide corresponding after-sales service and do not bear the transaction risk arising therefrom.

2. All rights reserved by Angry Miao.